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Wniosek do projektu bud2etu Miasta Woclawek
na rok bud2etowY 2020

W zwi4zku ztozpoczQciem prac nad projektem budZetu Miasta Wloclawek na rok 2020 przedstawiam

nastgpuj4c4 proporycjg do projektu budzetu dotyczqce zadanta;

Zamontowanie oswietlenia na ulicv Rvbnickiei od osr6dk6w dzialkoyrvch w kierunku ulicv SDokoinei

oraz na ulicv Spokoinei

Proszg o uwzglgdnienie powyzszego zadaniaprzy planowaniu wydatk6wbiezqcych / maj4tkowych na rok

bud:zetowy 2A2A

I)o wniosku przedstawiam nastgpuj4ce uzasadnienie: Fragment ulicy Rybnickiej od ogr6dk6w

dziatkowych w kierunku ulicy Spokojnej oraz ulica Spokojna nie maj4 o6wietlenia. Stanowi to powazny

problem dla mieszkaric6w , szczeg6lnie w miesi4cach jesienno- zimowych, kiedy wczeSnie robi sig ciemno.

Foruszanie sig pieszo jest tym trudniejsze, ze brak jest chodnika a pobocze jest nier6wne. Brak o6wietlenia

stanowi zagfokenre dla pieszych z uwagi nawzrnolony ruch samochod6w.
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